
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 01.02.2018  
 
Behandling: 
 
Aiga Berg innledet om saken. Notatet ble noe forsinket pga sykdom. Det er behandlet av 
plasstillitsvalgt og ansatte, elever og elevråd. Det har vært noen endringer i skolenes elevtall og 
ansatte i voksenopplæringen etter jul. En ansatt har gått over i vanlig grunnskole, en fagarbeider 
i Leksvik har gått over i innvandringstjenesten, og en lærer i Leksvik har begynt å jobbe i Rissa. 
Pga lavere elevtall til høsten, må det jobbes videre med bemanningen.  
Aiga har fått signaler fra IMDi om at det kan være mulig å få 10 + 10 flyktninger, men det er for 
tidlig å si noe om ennå. Det IMDi gir klare signaler om, er at det er få enslige voksne, men flest 
store familier blant de flyktningene som skal fordeles. Det vil ikke gi så mange elever til 
voksenopplæringen.  
Uttalelsen fra hovedtillitsvalgt i Utdanningsforbundet er videresendt til Oppvekstutvalget.  
Vi har flere stoppunkt med norskprøver i løpet av våren, der elevenes norskkunnskaper 
kartlegges og behov for videre norskopplæring vurderes. Alle elevene har en individuell plan, 
som skal følges. NAV avgjør om norskundervisning kan kombineres med NAV-tiltak. Elever 
som er ferdige med sine obligatoriske timer til norskundervisning, får vi ikke 
opplæringstilskudd til.  
Aud Dagmar har snakket med de ansatte i Leksvik. De ansatte mener at man ev. kan se etter 
andre lokaler i Leksvik for å begrense kostnadene. Vi betaler 400 000 kr i leie for lokaler ved 
Leksvik vgs. Kommunene rundt Trondheim har sendt elevene sine til EVO i Trondheim for å 
sørge for et best mulig fagtilbud til elevene. I Orkdal har man gått motsatt vei for å bedre 
integreringen.  
Leieavtalen med Leksvik vgs varer til 31. juli 2018. Hvis vi kunne bruke disse pengene til skyss 
med minibuss, ville det ikke blitt så tidkrevende for elevene å komme til og fra skolen. For å 
sikre elevene god nok tid på morgenen, begynner både norskopplæring og grunnskole for 
voksne kl. 09:00.  
  
Aud Dagmar Ramdal (SP) foreslo følgende tillegg til rådmannens innstilling,  nytt punkt 
3:  
Det forutsettes tilfredsstillende skyssløsninger for elevene fra Leksvik. Gamle punkt 3 blir nytt 
punkt 4, som får denne ordlyden: Det skal fortløpende vurderes om kommunen på lang sikt skal 
lokalisere voksenopplæringen og innvandringstjeneste i Vanvikan. 
  
Votering: 
Rådmannens innstilling med nytt punkt 3 og endret punkt 4 vedtatt mot én stemme (Aud 
Dagmar Ramdal (SP)). 
  
Oppvekstutvalgets innstilling: 
 

1. Indre Fosen voksenopplæring og innvandringstjeneste samlokaliseres i Rissa sentrum, 
med kontorlokaler for de ansatte i det gamle apoteket i rådhuset, og skolelokaler for 
grunnskole og norskopplæring i det gamle biblioteket i rådhuset. 
  

2. Samlokalisering av voksenopplæringen finner sted fra og med 1. august 2018. 
 

3. Det forutsettes tilfredsstillende skyssløsninger for elevene fra Leksvik.  
 

4. Det skal fortløpende vurderes om kommunen på lang sikt skal lokalisere 
voksenopplæring og innvandringstjeneste i Vanvikan. 
  


